
Fra: Bjørn Stuevold (bstuevold@gmail.com)
Sendt: 03.02.2021 10:36:42
Til: Vingen Kjell
Kopi: Oddvar Ytternes

Emne: Re: SV: Status kommuneplan, Skråfjorden
Vedlegg: 
Hei tilbake! 
Takk for rask, god og ryddig respons. Nå er vi ikke «svar-laus» når våre medlemmer spør oss om utviklingen!

(Men vi melder oss trolig på nytt igjen, altså, om et års tid...bare for å forvisse oss at vi fremdeles er med - og at
håpet fortsatt kan holdes varmt..)

Mvh både båt- og velforeningen

3. feb. 2021 kl. 08:24 skrev Vingen Kjell <Kjell.Vingen@afjord.kommune.no>:

Hei!
 
Det skriftlige innspillet fra dere vil bli tatt med i planprosessene framover. Det arbeides i disse dager
med en interkommunal kystsoneplan for kysten av Fosen og Namdalen. Innspillet fra dere vil også bli
vurdert i den sammenhengen. Arbeidet med kystsoneplanen vil bli tatt inn i kommuneplanarbeidet.
Kommuneplanarbeidet har foreløpig ikke kommet i gang. Først vil samfunnsdelen til
kommuneplanen bli utarbeidet før arealplanen skal utarbeides. Det første som står for tur er å
utarbeide et planprogram som blant annet skal inneholde en framdriftsplan for
kommuneplanarbeidet. Denne er altså ikke utarbeidet enda. Om jeg skal anslå noe i dag. vil
kommuneplanens arealdel tidligst være vedtatt i slutten av 2022.
 
 
Med vennlig hilsen
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Fra: Bjørn Stuevold <bstuevold@gmail.com> 
Sendt: søndag 31. januar 2021 21:30
Til: Vingen Kjell <Kjell.Vingen@afjord.kommune.no>
Kopi: 'Oddvar Ytternes' <oddvarytternes@yahoo.no>
Emne: Status kommuneplan, Skråfjorden
 
Åfjord kommune
v/ arealplanlegger Kjell Vingen
 
Hesthagan Båtforening v/styremedlem Oddvar Ytternes og Sandstad Velforening
v/undertegnede var i informativt møte med Åfjord kommune v/deg, den 10.09.2020, om
kommuneplanarbeidet som nå gjøres i kommunen. Møtet ble etterfulgt av et skriftlig innspill fra
vår side, registrert med saksnummer 2020/2120 i Åfjord kommune.



I e‐post til oss den 25.09.2020 opplyses det at oppstarten av planarbeidet ville skje «rundt
årsskiftet», men at det ennå ikke var klart hvilken side av årsskiftet.
 
Dette har vi også gjort kjent for våre mange medlemmer, og vi forespørres stadig av disse om vi
vet hvordan arbeidet går – selvsagt med en viss engstelse for at Skråfjorden skal bli regulert til å
bli en «oppdrettsåker» ‐ med åpenbar forringelse av et populært friluftsområde for våre
medlemmer og andre som ferdes på og langs fjorden.
 
Herved spør vi følgelig om status i arbeidet med den nye kommuneplanen nå – og når arbeidet
påregnes å være sluttført? Vi er på det rene med at vi ikke har noen innsigelsesrett i arbeidet,
men vi ble forsikret om at vår skriftlige henvendelse ville bli tatt med i planprosessen, i form av
innspill. Vi håper det kan bekreftes at det fortsatt gjelder?
 
Vennlig hilsen
på vegne av Hesthagan Båtforening v/ Oddvar Ytternes, styremedlem
og Sandstad Velforening v/ Bjørn Stuevold, leder


